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Београд – Министар рада Расим Љајић изјавио је да је дошло време да тајкуни „нешто
врате држави која им је доста тога омогућила".

  

Љајић је у интервјуу за Блиц рекао да је однос између државе и богатих људи у Србији
далеко је од доброг и да он мора да се мења јер није користан ни за кога.

  

Он страхује да та промена међутим неће ићи ни брзо ни лако. „Мислим да треба да
имамо комуникацију и да покушамо да капитал тих људи усмеримо на заједничку корист“,
каже Љајић.

  

Лидер Социјалдемократске партије Србије сматра да треба правити разлику између
оних који су се нелегално обогатили, те да њих треба препустити правосуђу, далеко од
медија, и оних богатих људи из Клуба привредника, чија је сарадња потребна држави у
време кризе.

  

Он каже да је предлагао да се искористе сви државни ресурси попут напуштених
фабрика и необрађене земље, да се то на јавном конкурсу, уз банкарске гаранције,
понудимо сваком ко хоће да уложи новац и запосли људе. 

  

„Рецимо, имамо добре фабрике кад је у питању инфраструктура, а пропадају мада би
могле да се ставе у функцију. Мислио сам да је то један од начина да користимо капитал
богатих људи у Србији“, сматра министар Расим Љајић.
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